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Møtereferat 
 
 
 
Møte:  Møte AU Midt-Norge  

Tid/Sted: Qulaity Airport Hotel Værnes måndag 31.10.16 kl 18 - kl 20.30  

Tilstede:  Ragnar Omli, Olav Håkon Ulfsnes, Ragnar Valstad, Arnt Ove 
Løvås, Trude Sandstad Eldnes, Rigmor Hustad, Kolbjørn Frøseth, 
Trine Hasvang Vaag og Roy Albertsen  

 

Forfall:    

Kopi til:  Vara AU, leiargruppa R&M region Midt og Tor Olav Brandtzæg  

Referent:  Brit Kari Eidseflot Hauger Molde, 31. oktober 2016 
 

 
 

 
Sak nr.  Emne Ansvar  

1 Orientering frå styremøtet 24. – 25. oktober  
Trine orienterte om forsikringsoppgjer etter brannen i Tønsberg, der det meste vil kome 
før jul. Må avklare om salssvikt på leverpostei er permanent, som vi også har forsikring 
på. Fortsatt samtalar med Rema om kylling, inga avklaring. Produsentmøte 17. 
november, styremøte i Rema 15. november. Forbruk av raudt kjøt redusert, og Nortura 
taper andelar. Engrospris- og målprisfastsetjing. Bestilt uavhengig fagleg vurdering av 
avtalen med KLF om marknadsregulering. Budsjett og handlingsplan for Matprat. 
Handlingsplan for Animalia. Orientering frå Ola Hedstein frå Norsk Landbrukssamvirke. 
Sals- og marknadsplan 2017. Outsourcing IT. Evaluering av konsernrådsmøtet.  
 
Spørsmål/kommentarar: 

• Kva vurdering vart gjort i styret ved prisfastsetjing egg? 
• Sett av eigen pott til marknadsføring av lam i Matprat? 
• Må setje fokus på at Norsk Landbrukssamvirke støttar 4H, mange er ikkje klar 

over det. 
• Outsourcing av IT engasjerer ein del eigarar. 
• I konsernrådsmøtet vart det gjeve inntrykk av at det ikkje var aktuelt med 

outsourcing av IT. 
 
Vedtak: AU tek orienteringa til orientering. 
 

 

2 Aktuelt frå regionen  
Roy orienterte om endringar i personal på Råvare og Medlem i Midt-Norge, tilførslar og 
marknadsandelar på dei ulike dyreslaga, arbeidet med å auke storfekjøtproduksjonen, 
utvikling i ammekutalet og livdyrsituasjonen pr veke 43 i landet. Vidare om arbeidet på 
gris og småfe, slaktesesongen for småfe på Malvik, 
  
Spørsmål/kommentarar: 

• Må informere godt om at det vert køyrt over større avstandar for å utmytte 
kapasitet på dyrebilane på ein god måte. 

• Korleis handterer vi saker som kjem opp på Facebook? 
• Vitkig med god informasjon til dyrebilsjåførar og eigarar. 

 
Vedtak: AU tek orienteringa til orientering. 
 

 

3 Førebuing av RU -møtet  
Brit Kari gjekk gjennom av køyreplanen, og opplegget for dei separate møta for 
dyreslaga vart drøfta. 
 
Kretsane sine gjennomførte handlingsplanar vart gjennomgått, og Ørland/Bjugn krets 
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vart valgt ut som mest aktive kretsutval. Premie vert heil Sankta Kristina spekepølse frå 
nettbutikken tiriltunge.no. 
 

4 Kretsmøter 2017  
Brit Kari gjekk gjennom forslaget, og jobbar vidare med det 
 

 

5 Oppnemning av ressursgruppe gris  
Forslag frå Rigmor. Jørgen Baumfelder, Tomas Vik og Lise Håvan frå Sparbu, 
slaktegrisprodusent. 
 
Vedtak: AU oppnemner ressursgruppe gris i samsvar m ed forslag. Oversikt 
vedlagt. 
 

 

6 Eventuelt  
• Ragnar V har fått spm frå Anders Røflo om øvre vektgrense på lam. 38 kg lam, 

klassifisert som ung sau. Roy fylgjer opp. 
• AU ynskjer at det vert jobba med eit storfekjøtprosjekt Nord-Trøndelag. FM er 

positivt innstilt.  
• Trine orienterte om eit forprosjekt for å utnytte storfe betre som er på gang med 

fleire aktørar, med regionale produkt som utgangspunkt. Fokus på rådgjeving, 
overordna mål er auka storfekjøtproduksjon. 

• Invitasjon til etablering av Jordvern Trøndelag er mottatt. Ragnar O gjev 
tilbakemelding om at det er positivt tiltak. 
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Ragnar O 

 


